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Protokół Nr 17/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania 

w dniu 14 lutego 2012r. 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 13.50 do godziny 14.50. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 16/12 z dnia 31 stycznia 2012 roku z posiedzenia Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania. 

4. Omówienie materiałów na XII sesję Rady Miejskiej w Łabiszynie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

  

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych  

i zaproszonych gości: Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Teresę Paliwodę, Panią Skarbnik 

Iwonę Krajka, panią Sekretarz Teresę Radziędę, Kierownika Referatu Inwestycji Panią Ilonę 

Przychocką.  

 

Do punktu 2 

       

Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 3 

 

Protokół Nr 16/12 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Do punktu 4 

      

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond powiedział, że każdy z członków 

Komisji Budżetu otrzymał materiały sesyjne i jest z nimi zapoznany. Tematem wiodącym na 

najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej będzie działalność Łabiszyńskiego Domu Kultury i 

Biblioteki Publicznej. Radni otrzymali pisemne sprawozdania od Dyrektorki ŁDK i Kierownika 

Biblioteki. 

Pierwsza część pakietu uchwał dotyczy działalności Rady Miejskiej. Przewodniczący 

Komisji przeszedł do omawiania czwartego projektu uchwały, ponieważ pierwsze trzy dotyczą 

sprawozdań Komisji stałych i Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej za 2011 rok oraz planów pracy 

Komisji stałych na 2012 rok i zostały przygotowane i szczegółowo omówione przez te Komisje. 

Omawiana uchwała dotyczy planu pracy Komisji Rewizyjnej. Radny Andrzej Hłond zapytał 

czy członkowie Komisji Budżetu maja jakieś uwagi lub propozycje względem planu pracy 

Komisji Rewizyjnej? Radni nie wnieśli żadnych uwag. Przewodniczący Pan Andrzej Hłond 

wyraził zadowolenie, że Komisja Rewizyjna zajmie się oceną wydatkowania funduszy z dotacji 

Urzędu Miejskiego w Klubie Sportowym „Noteć”, szczególnie w kontekście zeszłorocznych 

nieścisłości w kwestii gospodarowania środkami pieniężnymi przez Klub. 

Kolejna uchwała dotyczy planu pracy Rady Miejskiej. Radny Wiesław Kubkowski 

zaproponował, aby rozszerzyć punkt dotyczący stanu przygotowań placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego 2012-2013 wraz z analizą aspektów dydaktyczno-

wychowawczych szkół o analizę finansową szkół. Jest to o tyle zasadne, że Komisja Budżetu 

zapisała w planie pracy pozycję „Analiza kosztów utrzymania szkół w Gminie Łabiszyn w 2012 

roku z subwencji oświatowej i z budżetu Gminy”, więc warto przedstawić całej Radzie 

Miejskiej wnioski do jakich dojdzie Komisja Budżetu i połączyć to z planem pracy Rady 

Miejskiej. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Paliwoda, jak i pozostali członkowie 

Komisji Budżetu pozytywnie zaopiniowali propozycję. Poprawka zostanie wprowadzona do 

planu pracy Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Komisji Budżetu zaproponował także, aby przenieść punkt dotyczący 

analizy działalności Łabiszyńskiego Domu Kultury i Biblioteki Publicznej do pierwszego kwartału 

planu pracy Rady, ponieważ będzie to temat omawiany na najbliższej Sesji, a analizą 

wszystkich stowarzyszeń działających na terenie Gminy Łabiszyn zająć się oddzielnie w 

drugim kwartale. Propozycja zostanie wprowadzona do planu pracy Rady Miejskiej.  

Następna uchwała dotyczy zwolnienie samorządowego zakładu budżetowego - 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Łabiszynie - z obowiązku wpłat do budżetu Gminy 

Łabiszyn nadwyżki środków obrotowych za 2011 rok. Skarbnik Gminy Pani Iwona Krajka 

wyjaśniła, że ZWiK w roku 2011 wypracował nadwyżkę środków obrotowych w wysokości 

38.286,19 zł netto. Fizycznie tych pieniędzy nie posiada, ponieważ odbiorcy zalegają z 

płatnościami. Nowelizacja ustawy o finansach publicznych daje możliwość Radzie Miejskiej 
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podjęcia uchwały o niewpłacaniu środków obrotowych samorządowego zakładu 

budżetowego do budżetu gminy. Dyrektor ZWiK Pani Teresa Radzięda złożyła wniosek o 

możliwość pozostawienia  nadwyżki do dyspozycji zakładu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu zauważył, że zakład planuje swój zysk wykorzystać do 

realizacji celów statutowych. Zapytał jakie konkretne działania są planowane z 

uwzględnieniem tych pieniędzy? 

Dyrektor Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Pani Teresa Radzięda wyjaśniła, że ZWiK 

już prowadzi modernizację stacji uzdatniania wody w Jabłówku i na ten cel potrzebne są 

środki finansowe.   

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond zaproponował, aby merytoryczna Komisja 

Budżetu przegłosowała pozytywne zaopiniowanie tego wniosku. Radni jednogłośnie 

postanowili pozytywnie zaopiniować wniosek Dyrektora ZWiK. 

Kolejna uchwała dotyczy skargi mieszkańca Gminy na działanie Burmistrza Łabiszyna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Paliwoda wyjaśniła, że jeden z obywateli wniósł 

skargę na działania Burmistrza Łabiszyna do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, pomijając 

tym samym Radę Miejską. Skarga zgodnie z właściwością została przysłana do Rady Miejskiej. 

Komisja Rewizyjna odbyła w tej sprawie posiedzenie i dokonała wizji lokalnej terenu, o którym 

mowa w skardze. Członkowie Komisji Budżetu zapoznali się z protokołem z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej. Radny Andrzej Hłond wyraził zadowolenie, że członkowie Komisji Rewizyjnej udali 

się na miejsce zamieszkania Skarżącego, aby przyjrzeć się drogom prowadzącym do jego 

zabudowań. Przewodniczący Komisji dodał, że słusznie postanowiono o przywróceniu dwóch 

dróg nr 196 i 223 do stanu pierwotnego.  

Następny projekt uchwały związany jest z wyodrębnieniem z budżetu Gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. Skarbnik Gminy Pani Iwona Krajka wyjaśniła, że ustawa o 

funduszu sołeckim określa, że w terminie do 31 marca roku, poprzedzającego rok budżetowy, 

Rada podejmuje uchwałę rozstrzygającą o wyodrębnieniu w budżecie Gminy na dany rok 

środków stanowiących fundusz sołecki. Dokonując analizy w zakresie wydatkowania środków 

finansowych z budżetu Gminy postanowiono, że środki do sołectw na działalność kulturalno – 

oświatową i inwestycyjną będą przekazywane z budżetu Gminy na podstawie wniosków 

sołtysa, co pozwoli na racjonalne gospodarowanie budżetem Gminy. Jest to też sposób na 

uniknięcie sytuacji, które zdarzały się już w przeszłości, że uroczystości czy imprezy np. dożynki 

odbywały się w kilku sołectwach jednocześnie. Nie było możliwe, aby np. Burmistrz Łabiszyna 

czy Przewodnicząca Rady Miejskiej uczestniczyli we wszystkich spotkaniach.  

Trzy ostatnie uchwały dotyczą zaliczenia dróg w Nowym Dąbiu i we Władysławowie 

do kategorii dróg gminnych. Kierownik Referatu Inwestycji Pani Ilona Przychocka wyjaśniła 

członkom Komisji, że działki objęte niniejszą uchwałą faktycznie stanowią drogę służącą wielu 

użytkownikom i z tego względu powinny zostać włączone do sieci dróg gminnych. Jest to 

niezbędne dla realizacji zadań własnych gminy wynikających z obowiązujących przepisów 
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prawa, tj. zabezpieczenie dostępu do drogi publicznej dla budownictwa mieszkaniowego na 

terenie miejscowości Nowe Dąbie i Władysławowo. Bez przejęcia tych dróg od Agencji 

Nieruchomości Rolnych mieszkańcy nie uzyskaliby warunków zabudowy i nie osiedlaliby tych 

miejscowości.  

 

 

Do punktu 5 

   

Radny Henryk Buczkowski zapytał ile Gmina wydała do tej pory na odśnieżanie? 

Skarbnik Gminy Pani Iwona Krajka odpowiedziała, że zima kosztowała Gminę do tej pory 

40.000 złotych.  

 

 

 

Do punktu 6 

   

Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz gościom za spotkanie i 

zamknął obrady komisji.  

 

 

 

Protokołowała Marta Dąbkowska 

                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

 

                                                                                                               Andrzej Hłond 

 


